

7D
5N

黒部立山

KUROBE TATEYAMA

富士山 | 長野 | 岐阜 | 横滨
MT. FUJI | NAGANO | GIFU | YOKOHAMA



第1天：吉隆坡 ✕ 羽田

集合于吉隆坡国际机场，搭乘飞往日本的航班。

📍 抵达羽田机场后，转运至机场酒店休息。

第2天：羽田 - 102公里 - 御殿场 - 189公里 - 松本

📍 御殿场综合购物广场

这里拥有多家日本国内外时下最流行，最值得选购的名牌。

📍 富士山

如果时间和天气允许，您可以登上位于富士山的半山腰“富士山五合目”，海拔约2305米。

第3天：松本 - 50公里 - 黑部立山 - 10公里 - 富山

📍 黑部立山阿尔卑斯山

沿途转换乘坐六种不同的交通工具

【有轨缆车】【高原巴士】【隧道无轨电车】【空中索道】

【隧道登山缆车】【电气巴士】

日本最大的峡谷，由于气候多雨雪及地势险峻等自然条件，使大自然的状态保存良好，由于黑部的水力资源丰富，因此当地政府于1963年兴建黑部水坝，以便提供日常用水能源。今日我们将踏上长达90公里之旅，途径壮丽的山峰、深谷和高原，畅游大自然宝库。

季节限定

★ 雪壁奇观 (4月20日 - 6月20日)

每年四月中旬开山，为的就是要欣赏难得一见的奇观【雪之大谷】高度20公尺（约5-6层楼高）的雪壁，随着时间的流逝及天气变暖而慢慢融化。要欣赏最壮观的奇景可要把握立山开山一个月的黄金时间。

※ 视天气状况而定



猿宝宝
Sarubobo

第4天：富山 - 84公里 - 白川乡 - 143公里 - 奥飞驒

📍 白川乡合掌村（包含参观一家古名宿）

以其独特的合掌造建筑而闻名，于1995年被列为世界文化遗产。这些建筑因其高斜度的茅草屋顶，类似双手合十的形状而得名。

📍 飞驒高山古街

这里有独特的“出格子”建筑风格、清澈的下水道和传统酒造厂。老街上还有许多特色小店，包括传统零食店、工艺品店，以及当地著名的飞驒和牛串烧名店。

📍 奥飞驒温泉

我们将在最闻名且古老的温泉区过夜。

第5天：奥飞驒 - 10公里 - 上高地 - 187公里 - 山中湖

📍 上高地

海拔约1500米的高山度假胜地，以清澈的河流、湖泊、湿地以及雄伟的山峰而闻名。

📍 忍野八海

富士山数十年来不断融化的雪水渗透地层，形成了八个清泉组成的涌泉群。

📍 山中湖温泉

我们将在最闻名且古老的温泉区过夜。

第6天：山中湖 - 148公里 - 羽田 ✕ 吉隆坡

📍 途径江之岛高校前车站，观赏一望无际的海岸线

📍 鎌倉大佛

建于13世纪的日本第二高青铜大佛。

📍 小町通

鎌倉市中心著名的购物街，遍布纪念馆、小吃摊、咖啡馆、商店与餐馆。

📍 横滨红砖仓库

这个地方充满了历史风情和现代氛围，无论您是购物、品尝美食，还是欣赏海景，都能在这里找到乐趣！

📍 台场巨型钢弹（拍照留念）

前往机场，返回温暖的家园。

第7天：抵达吉隆坡

※ 行程可能会以最终确定的航班而前后调动。



D1: KUALA LUMPUR ✕ HANEDA

Assemble at Kuala Lumpur International Airport for departure flight to Japan.

📍 **Transfer to hotel for rest after arrival Haneda airport.**

D2: HANEDA – 102km – GOTEMBA – 189km – MATSUMOTO

📍 **Gotemba Premium Outlets**

Besides international brand, you can find local Japanese brand as well. From time to time, there will be added value promotion.

📍 **Mt. Fuji**

If weather permissible, proceed to Mt Fuji 5 station to enjoy the magnificent view of "UNKKAI" in Japan's highest mountain.

D3: MATSUMOTO – 50km – KUROBE TATEYAMA – 10km – TOYAMA

📍 **Kurobe Tateyama Alpine Route**

Switch between six different modes of transportation along the way

[Cable car] [Plateau Bus] [Tunnel trolleybus] [Aerial Ropeway] [Tunnel] [Electric bus]

Japan's largest canyon, due to the climate of rain and snow and steep terrain and other natural conditions, so that the state of nature is well preserved, because the Kube hydropower resources are rich, so the local government built the Kube dam in 1963, to provide daily water energy. Today we embark on a 90-kilometer journey.

Seasonal Arrangement:

★Ice Wall (20 Apr - 20 Jun)

Every year during mid- April when Tateyama are open to visitors, tourist around the world will visit to explore the magnificent ice wall that was once 20 meters high (about 5-6 stories high!). As weather becomes warmer, the ice wall started to melt. To view the snow valley, you must visit during this prime time.

※ Subject to weather conditions

D4: TOYAMA – 84km – SHIRAKAWAGO

– 143km – OKUHIDA

📍 **Shirakawa-go Gassho Village (Entry 1 Gassho- house)**

Famous for its unique Gassho-zukuri architecture, it was listed as a World Cultural Heritage Site in 1995. These buildings are named for their highly pitched thatched roofs, which resemble the shape of folded hands.

📍 **Hida Takayama Old Streets**

Here you can admire the unique "out grid" architecture style, clear drains, and traditional wine factories along the old street. There are also many specialty shops on the old street, including a tangerine shop, a traditional arts and crafts shop, and a famous shop selling the local Hida wagyu skewers.

📍 **Okuhida Onsen**

Overnight in the most famous and oldest hot spring in Hida.

D5: OKUHIDA – 10km – KAMIKOCHI – 187km – YAMANAKAKO

📍 **Kamikochi**

An alpine resort about 1,500 meters above sea level, famous for its clear rivers, lakes, wetlands, and majestic peaks.

📍 **Oshino Hakkai**

Over the past decades, the melting snow from Mount Fuji has seeped into the earth's strata, forming a group of eight clear springs.

📍 **Yamanakako Onsen**

Overnight in the most famous and oldest hot spring in Mt Fuji Area.

D6: YAMANAKAKO – 148km – HANEDA ✕ KUALA LUMPUR

📍 **Passing through Kamakura High School train station, enjoy the endless coastline**

📍 **Great Buddha**

The bronzed Great Buddha of Kamakura Daibutsu dates to the 13th century and is the second tallest bronze Buddha in Japan.

📍 **Komachi-Dori Street**

A major shopping street in central Kamakura that is filled with souvenirs, treats, cafes, shops and restaurants.

📍 **Yokohama Red Brick Warehouse**

This place is full of historical charm and modern ambiance, where you can find enjoyment whether you're shopping, tasting delicious food, or admiring the sea view.

📍 **Odaiba Gundam (Photo Stop)**

Proceed to airport for your flight back home with unforgettable memories.

D7: ARRIVAL KUALA LUMPUR

※ Sequence of the itinerary is subject to change according to the final flight confirmation.





行程亮点 HIGHLIGHT

- 温泉体验
- 富士山
- 雪壁奇观
- 黑部立山阿尔卑斯山
- 白川乡合掌村
- 飞驒高山古街

- 上高地
- 忍野八海
- 鎌倉大佛
- 小町通
- 横滨红砖仓库

- Onsen Experience
- Mt. Fuji
- Ice wall
- Kurobe Tateyama Alpine Route
- Shirakawa-go Gassho Village
- Takayama Old Streets

- Kamikochi
- Oshino Hakkai
- Great Buddha
- Komachi-Dori Street
- Yokohama Red Brick Warehouse



美食 GOURMET

日式风味餐 / 酒店自助餐 / 和牛陶板烧

Japanese Cuisine / Hotel Buffet / Wagyu Toban Cuisine



酒店 HOTEL

			早餐 Breakfast	午餐 Lunch	晚餐 Dinner
D1	东京机场酒店 (1晚) Tokyo Airport Hotel (1 Night)	京急EX酒店羽田创新城或同级 Keikyu Ex Inn Haneda Hotel or similar	-	-	机上用餐 Meal on Board
D2	长野 (1晚) Nagano (1 Night)	松本丸之内酒店或同级 Matsumoto Marunouchi Hotel or similar	酒店 Hotel	X	✓
D3	富山 (1晚) Toyama (1 Night)	富山日航都市酒店或同级 Hotel JAL City Toyama or similar	酒店 Hotel	✓	✓
D4	奥飞驒 (1晚) Okuhida (1 Night)	穗高莊山酒店或同级 Hotakaso Yamano Hotel or similar	酒店 Hotel	✓	✓
D5	山中湖 (1晚) Yamanakako (1 Night)	富士美华度假村或同级 Fuji Mihanan Resort or similar	酒店 Hotel	✓	✓
D6	-	-	酒店 Hotel	X	✓
D7	-	-	机上用餐 Meal on Board	-	-



飞驒高山古街
Takayama Old Streets



鎌倉大佛
Great Buddha



横滨红砖仓库
Yokohama Red Brick Warehouse

旅行必备:

护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起), 并且取得必要的签证和准证。
旅游保险 - 出发前, 建议您购买全面的旅游保险。

条款:

1. 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所变动, 恕不另行通知。
2. 若出现无法预测的特殊情况特别是在旅游旺季期间, UVSB将保留更改或取消行程的权利。
3. 若UVSB的宣传手册或任何传播媒介, 出现任何形式的印刷失误或遗漏, 本公司一概不负责, 并且保留更正的权利。
4. 每位参与UVSB团的成员, 必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况 (例如: 交通延误/取消、疾病、天气、示威、战争等等), 因而引发额外支出的问题, UVSB一概不负责, 旅客需自行负责额外的费用。
5. 详情条款, 请参阅单据网页或浏览 <https://ubingo.my/home/terms.php>
6. 以上图片仅供参考, 请以实物为准。

备注: UVSB为UbinGO Vacations Sdn Bhd.

日本团 - 附加条款:

1. 所有行程以中文讲解为主。若有需要, 将提供简单的英语翻译。
2. 如预定三人间, 提供的额外床垫为滚动式折叠床。
3. 团费仅适用于大马公民, 外国公民则需缴付额外费用。

Tentative Flight Details - Subject to Change

Travel Essentials:

Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired.

Travel Insurance - It's essential that you take out comprehensive travel insurance before travel.

Terms & Conditions:

1. Itineraries, meals, hotels, and transportation are subject to change without prior notice.
2. UVSB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a majeure.
3. UVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; UVSB reserves the right to make corrections as required.
4. Every person participating in UVSB's tours shall travel at his/her own risk. UVSB shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
5. For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit <https://ubingo.my/home/terms.php>
6. All pictures shown are for illustration purpose only.

Note: UVSB refers to UbinGO Vacations Sdn Bhd.

Japan Tours - Additional Terms & Conditions:

1. Tours are conducted in Mandarin, with simple translation in English if required.
2. For booking triple-share rooms please note that additional bed is based on "roll-away" bed.
3. Tour fare quoted is for MALAYSIAN, the non-Malaysian surcharge applied.

For Agent Use Only:

Updated Date: **AUG 2024**